

個人資料更新表格

(For Existing Investors Use Only 只供現有投資者使用)

FSSA China All Cap Fund (the "Fund")

首域盈信中國全市值基金（「基金」）

First Sentier Asian Bridge Fund (the "Fund")

首源亞洲鐵橋基金（「基金」）

Please fill in the details required below in **English**. (*Optional fields, in the case of Home, Daytime and Mobile telephone numbers at least one number must be provided).
請以英文填寫下列所需資料。(* 可選擇是否填寫；如為住宅電話、日間電話及流動電話號碼，則必須最少提供其中一項)。

If you have any questions relating to your application, please contact the Trustee and Registrar - HSBC Institutional Trust Services (Asia) Limited (Hotline: (852) 2269 2571 or Email: fsihk.transfer.agency.hk@hsbc.com.hk) on Monday to Friday.

閣下如對閣下的申請有任何疑問，請於星期一至星期五聯絡受託人及過戶處——滙豐機構信託服務（亞洲）有限公司（熱線：(852) 2269 2571 或電郵：fsihk.transfer.agency.hk@hsbc.com.hk）。

Registered Name(s) 註冊名稱 _____
(1st unitholder 第一單位持有人) Family 姓 Given 名

Registered Name(s) 註冊名稱 _____
(2nd unitholder (if any) 第二單位持有人 (如有)) Family 姓 Given 名

Registered Name(s) 註冊名稱 _____
(for corporation use only 只適用於公司持有人)

Investor ID 投資者號碼 _____

My / Our updated personal information is as follows 本人/我們現時之個人資料為

1st Unitholder 第一單位持有人

2nd Unitholder (if any) 第二單位持有人 (如有)

Date of Birth 出生日期 _____

Date of Birth 出生日期 _____

Nationality 國籍 _____

Nationality 國籍 _____

*Home Tel No. Country code 住宅電話 國家號碼 _____ Area code 地區號碼 _____

*Home Tel No. Country code 住宅電話 國家號碼 _____ Area code 地區號碼 _____

No. 號碼 _____

No. 號碼 _____

*Daytime Tel No. Country code 日間電話 國家號碼 _____ Area code 地區號碼 _____

*Daytime Tel No. Country code 日間電話 國家號碼 _____ Area code 地區號碼 _____

No. 號碼 _____

No. 號碼 _____

*Mobile No. Country code 流動電話 國家號碼 _____ No. 號碼 _____

*Mobile No. Country code 流動電話 國家號碼 _____ No. 號碼 _____

*Fax No. Country code 傳真號碼 國家號碼 _____ Area code 地區號碼 _____

*Fax No. Country code 傳真號碼 國家號碼 _____ Area code 地區號碼 _____

No. 號碼 _____

No. 號碼 _____

*Email Address 電郵地址 _____

*Email Address 電郵地址 _____

Registered Address 註冊地址 _____

Registered Address 註冊地址 _____

Correspondence Address 通訊地址 _____

Correspondence Address 通訊地址 _____

NOTES 附註

- The Fund(s), the Manager, the Trustee and Registrar, reserve the right to request additional documents as are necessary to verify the identity of the applicant(s) for the purpose of anti-money laundering, counter terrorist financing and any other laws or regulations.
- 由於需要就反清洗黑錢、反恐融資及任何其他法例或規例核實申請人的身份，故基金、基金經理、受託人及過戶處保留要求出示額外文件的權利。

DECLARATION 聲明

- I/We agree to notify the Fund(s)/Manager/Trustee and Registrar immediately if I/we become aware that any of the representations herein are no longer complete and accurate in any respect and agree immediately either to sell or to tender to the Fund(s)/Manager/Trustee and Registrar for redemption a sufficient number of Units as required by the Fund(s).
- I/We acknowledge that redemption proceeds may not be paid out until the original of the Application Form used on initial subscription together with all documentation required by the Fund(s)/Trustee and Registrar including all documentation required for anti-money laundering purposes has been received by the Trustee and Registrar.
- 本人/我們同意，若獲悉本表格內任何陳述在任何方面不再完整及準確時，本人/我們會立即知會基金/基金經理/受託人及過戶處，並立即同意將基金所需的足夠數目的單位售予或交回基金/基金經理/受託人及過戶處作贖回之用。
- 本人/我們承認，所有贖回款項須待受託人及過戶處接獲首次認購所用認購表格正本，連同基金/受託人及過戶處要求的所有文件，包括一切反清洗黑錢文件後方會支付。

SIGNATURE (S) 簽署

In the case of joint holders, all unitholders must sign unless otherwise specified on the Application Form. A corporation should sign under the hand of a duly authorised official.
如為聯名客戶，除認購表格特別註明外，所有單位持有人均須簽署。公司應由正式獲授權的高級職員親筆簽署。

1st Unitholder 第一單位持有人

2nd Unitholder 第二單位持有人

Corporation & Chop 公司及蓋章

Date 日期 _____

RETURN THE FORM TO 表格交回

HSBC Institutional Trust Services (Asia) Limited
3/F Tower 2 & 3, HSBC Centre
1 Sham Mong Road
Kowloon, Hong Kong
Attention: Transfer Agency
Fax: (852) 3409 1062

滙豐機構信託服務（亞洲）有限公司
香港九龍
深旺道 1 號
滙豐中心 2&3 座 3 樓
收件人：過戶代理
傳真：(852) 3409 1062